
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 30.07.2013, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

    Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul vicepreşedinte Ionesie   Ghiorghioni:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc motivat: domnul preşedinte Sorin Frunzăverde şi domnul consilier Madina Constantin

Sorin.
Se supune la  vot  motivarea  domnului  preşedinte  Sorin Frunzăverde  şi  a  domnului  consilier

Madina Constantin Sorin.  Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.184/23.07.2013, comunicată domnilor consilieri în

scris prin adresa nr.IV/8873/23.07.2013, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei
publice  locale,  republicată,  cu  modificările  şi  completările  ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa
nr.I/8834/23.07.2013 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul „Jurnal de Caraş-
Severin” din data 24.07.2013.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul subprefect Paulescu Anton, reprezentanţi ai instituţiilor publice din

subordonarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al
Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: Ziarului “Jurnal de Caraş-Severin”, „BANAT
TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Publicaţia  „Argument”,  TVR  Timişoara,  Cotidianul  „Adevărul  de  Seară”,
AGERPRES.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al  Judeţului Caraş-Severin, pe anul

2013.
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.50/26.03.2013,  privind aprobarea bugetelor  de venituri  şi  cheltuieli   ale  instituţiilor  şi  serviciilor
publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe anul
2013, modificată şi completată.

3.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei  de 2.600.000 lei prevăzută în bugetul propriu al
Judeţului  Caraş-Severin la cap.67 ”Cultura, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie(finanţare), pe
anul 2013. 

4.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  şi  completare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean
nr.2/09.01.2013 privind utilizarea excedentului bugetului local al judeţului Caraş-Severin, rezultat  la
încheierea  exerciţiului  bugetar  2012,  pentru  finanţarea  cheltuielilor  secţiunii  de  dezvoltare,  pe  anul
2013. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al Judeţului
Caraş-Severin şi a contului de execuţie  al  bugetului centralizat  al  instituţiilor publice şi activităţilor
finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 30.06 2013.
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6.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  contului  de  execuţie  al  bugetului   Judeţului   Caraş-
Severin din credite interne, la data de 30.06.2013. 

7.Proiect de hotărâre  privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin  Consiliul Judeţean
Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului  Fosta Administraţie militară şi cazarmă, fost
Sanatoriu medical balnear, apoi Pavilionul 7,  azi Hotel Ferdinand, situat în oraşul Băile Herculane, Piaţa
Hercules,nr.1.

8.Proiect de hotărâre  privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin  Consiliul Judeţean
Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului  „Magazine şi restaurant„ azi Biblioteca
municipală M. Halici, situat în municipiul  Caransebeş,  str.Mihai Viteazul,nr. 39.

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului  funcţiilor de demnitate publică
şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Direcţiei  de
Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-Severin. 

11.Proiect  de hotărâre   privind aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de funcţii  ale  Camerei
Agricole a judeţului Caraş-Severin.

12.Proiect de hotărâre privind  aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii  ale Muzeului
Banatului Montan Reşiţa.

13.Proiect de hotărâre privind  aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii la Teatrul  de Vest
Reşiţa.

14.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de funcţii  ale  Centrului
Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin.

15.Proiect de hotărâre privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii Populare
de Arte şi Meserii „Ion Românu” Reşiţa.

16.Proiect de hotărâre privind  aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Bibliotecii
Judeţene „Paul Iorgovici” Reşiţa.

17.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea   organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  la  Muzeul
Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş.

18.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.90/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă
Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.  

19.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin
nr.154/31.05.2011  pentru  înfiinţarea  şi  organizarea  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  „Sfinţii
Constantin şi Elena” cu modificările şi completările ulterioare.

20.Proiect de hotărâre  privind atribuirea  şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru servicii de
transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin.

21.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  nr.259/29.11.2011  privind  aprobarea  Studiului  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor  tehnico-
economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii  de apă uzată în judeţul Caraş-Severin”
finanţat prin Programul Operaţional Sectorial – Mediu- Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în
cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de Coeziune, completată ulterior.

22.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  nr.259/29.11.2011  privind  aprobarea  Studiului  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor  tehnico-
economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii  de apă uzată în judeţul Caraş-Severin”
finanţat prin Programul Operaţional Sectorial – Mediu- Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în
cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de Coeziune, completată ulterior.

23.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  nr.259/29.11.2011  privind  aprobarea  Studiului  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor  tehnico-
economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii  de apă uzată în judeţul Caraş-Severin”
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finanţat prin Programul Operaţional Sectorial – Mediu- Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în
cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de Coeziune, completată ulterior.

24.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Anexei  la  Hotărârea  Consiliului
Judeţean  Caraş-Severin  nr.246/2012 privind  stabilirea   preţurilor   medii  la  produsele  agricole   din
judeţul Caraş-Severin, pe anul 2013.

25.Proiect de hotărâre privind stabilirea planului de şcolarizare la Şcoala Populară de Arte şi
Meserii „Ion Românu” Reşiţa, pentru anul şcolar 2013-2014.

26.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean  nr.126/2004 privind
organizarea  şi  funcţionarea  Comisiei  pentru  Protecţia  Copilului   Caraş-Severin,  cu  modificările
ulterioare.

27.Proiect  de hotărâre  privind desemnarea  unui  reprezentant  al   Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin în Comisia de acreditare a furnizorilor de servicii sociale din judeţul Caraş-Severin. 

28.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  nr.190/  26.11.2008
privind  înfiinţarea şi organizarea Centrului de Urgenţă pentru Persoane fără Adăpost Caransebeş, cu
modificările şi completările ulterioare. 

29.Informare cu privire la  modul de soluţionare a petiţiilor în semestrul I, 2013. 
30.Informare asupra activităţii  Centrului Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii

Tradiţionale Caraş-Severin pentru perioada 1 ianuarie 2013-30 iunie 2013.
31.Raport privind activitatea desfăşurată de Şcoala Populară de Arte şi Meserii „Ion Românu”

Reşiţa în anul şcolar 2012-2013.
32.Raport anual de activitate pe anul 2012, a Asociaţiei Cluster Regional Tehnologia Informaţiei

şi a Comunicaţiilor – Regiunea Vest România.
33.Raport semestrial privind monitorizarea de către Comisia pentru Protecţia Copilului Caraş-

Severin a fenomenului părăsirii copiilor la nivel judeţean (Semestrul I- 2013).
34.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de

O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din cadrul Direcţiei de
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

35.Informare  suplimentară  a  SC  ”APOLLINI  COMPANY”  SRL  despre  activitatea  de
îmbuteliere apă minerală Perenna Premier în asociaţie cu Consiliul Judeţean Caraş- Severin pentru anul
2012.

36.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin  la
conferinţa ce a avut loc la Novi Sad, Serbia, în perioada 1 – 2 iulie 2013.

37.Informare privind deplasarea la Caen, Franţa în perioada 15-29.06.2013.
38.Intrebări. Interpelări.
(În mapa de şedinţă se găseşte adresa nr.3490/13.06.2013 a Agenţiei Naţionale de Integritate,

înregistrată la Consiliul Judeţean Caraş-Severin cu nr.7490/27.06.2013).

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Bună ziua, tuturor. De ultimă oră, am deosebita
onoare ca şi astăzi să conduc această şedinţă a Consiliului Judeţean. Domnul preşedinte, din motive
deosebit de obiective, n-a putut să ajungă la această oră, dar beneficiind aşa cum de obicei se întâmplă
cu toţi care nu pot să ajungă, de înţelegerea dumneavoastră, am făcut acest anunţ. Mai lipseşte un singur
coleg, domnul Madina, pe care vă propun să fim de acord să-l învoim de această dată. A fost convocată
prin Dispoziţia nr.184 în 23.07.2013, şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean. Vreau să fac o precizare.
Această dată de 23, a fost o dată cam la mijlocul perioadei în care delegaţia Consiliului Judeţean a fost
prezentă la Agenţia Naţională a Funcţionarilor Publici. Veţi vedea pe parcurs sau cum aţi văzut din
mapă, că va trebui să aprobăm şi bineînţeles dacă mai este cazul, să discutăm organigrama la Consiliul
Judeţean şi la toate instituţiile subordonate. A existat acea ordonanţă de Guvern şi la toate unităţile
administrativ-teritoriale  fie  la  nivel  judeţean,  fie  local,  a  fost  nevoie  să facă acest  lucru.  Am făcut
precizarea,  deoarece o să am rugămintea,  să fiţi  de acord,  ca pe ordinea de zi  să venim cu puncte
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suplimentare. Ce-ar mai fi acum? Datorită acestei prezenţe, cred că putem spune că şedinţa este legal
constituită şi putem să continuăm lucrările. Înainte de a vă supune la vot ordinea de zi, o să vă spun şi
cele 7 puncte care vi le propunem în regim de urgenţă, dar până atunci, o să-l rog pe domnul Imbrescu,
să supună la vot procesul-verbal. Domnul Imbrescu.

Domnul  secretar  al  judeţului  Ion Imbrescu:  În  mapă  avem procesul-verbal  din 21.06.2013.
Dacă sunt amendamente? Nu sunt. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate.
Mulţumesc.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Mulţumesc,  domnul  Imbrescu.  Cu  privire  la
ordinea de zi, rugămintea este ca la ceea ce dumneavoastră aţi primit, la convocarea din 23, să adăugăm
pe ordinea de zi două puncte cu privire la acel proiect de modernizare a infrastructurii de apă uzată în
judeţul Caraş-Severin, finanţat prin POS – Mediu – Axa Prioritară 1. Au apărut aceste modificări şi noi,
este absolut obligatoriu, să venim cu aprobarea acestor modificări la proiectul iniţial. Au mai apărut la
Bocşa şi la Moldova Nouă şi ca procedură, cu rugămintea de a înţelege dumneavoastră, le-am introdus
imediat ca urmare a celor existente în ordinea de zi iniţială. E acelaşi lucru, doar că se face trimitere la
oraşul în care această modificare urmează să fie făcută.  De asemenea,  avem un proiect de hotărâre
privind aprobarea participării  judeţului Caraş-Severin prin Consiliului  Judeţean,  la implementarea şi
derularea proiectului „Patrimoniul cultural Bănăţean – un Patrimoniu european”, precum şi cheltuielile
de cofinanţare aferente ale acestuia. Este un proiect care o să-l găsiţi în ordinea de zi. Aveţi şi expunerea
de motive acolo şi putem discuta, dacă mai este cazul. De asemenea, în continuare la punctele 4, 5, 6 şi
7, este vorba de: Căminul pentru Persoane Vârstnice Reşiţa, Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu,
Centrul  de  Urgenţă  pentru  Persoane Fără  Adăpost  şi  Spitalul  Judeţean  de  Urgenţă  Reşiţa.  Tocmai
discuţia cu ANFP-ul! În urma discuţiilor am primit acel aviz, încadrându-ne în ce este aprobat. Avem o
evidenţă foarte clară şi am lucrat cu posturi vacante foarte multe. Am lucrat destul de greu mai ales la
Spitalul Judeţean şi la Protecţia Copilului, dar mă rog, vor fi discuţii pe parcursul acestei şedinţe. 

Cu aceste probleme, cred că pot să supun la vot această ordine de zi pe care v-am propus-o.
Votul secret era în ordinea de zi existentă, nu e în regim de urgenţă. Cine este „pentru”? Împotrivă?
Abţineri? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc frumos. 

Vă rog în asemenea ritm, să fim operativi.  Cum fac de obicei,  vă rog să mă sprijiniţi! Nu e
totuna să conduci o şedinţă, după preşedintele Frunzăverde, care conduce de regulă. În această situaţie,
consider că putem să derulăm şi te rog, domnul Iova, să nu sar peste ceva sau să-mi scape. Să urmăreşti
ordinea şi să-mi spui dacă mă refer la punctul respectiv.

Domnul consilier Spânu Ion: Noi urmărim. Suntem cu ochii pe dumneavoastră!
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Permiteţi-mi o glumă! Domnul Spânu m-a întrebat

de duminică dacă, conduc eu, dar i-am spus că nu şi acum cred că e surprins. 
*

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:  
1.Proiect de hotărâre  privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-Severin, pe anul

2013.
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Aşa cum aţi văzut din anexă, se suplimentează.

Este o rectificare pozitivă a bugetului şi în loc de suma 1.072,36 mii lei, rectificăm cu suma de 500 şi …
Da? Avem în final suma de 1.590,36. Schimbându-se anexa este absolut obligatoriu să vă supunem la
vot  aceste  lucruri.  Dacă legat  de acest  punct  benefic,  zicem noi,  pentru  bugetul  Consiliului,  există
probleme? Dacă nu, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

4



Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă
în unanimitate.

Supun la vot art.VIII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă
în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc frumos. 

*
Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:  
2.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.50/26.03.2013,  privind aprobarea bugetelor  de venituri  şi  cheltuieli   ale  instituţiilor  şi  serviciilor
publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe anul
2013, modificată şi completată.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Pe cale de consecinţă, aşa cum se procedează de
regulă, se propune rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2013, pentru instituţiile care
sunt specificate în expunerea de motive şi anume: Biblioteca Judeţeană „Paul Iorgovici”, Muzeul de
Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş, Căminul pentru Persoane Vârstnice Sacu, Centrul
de Urgenţă pentru Persoane fără Adăpost Caransebeş, Direcţia de Administrare a Domeniului Public şi
Privat Caraş-Severin, Camera Agricolă Caraş-Severin şi Spitalul Judeţean de Urgenţă Reşiţa. Dacă la
acest punct este vreo nelămurire? Dacă nu, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri?
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 
3.Proiect de hotărâre privind defalcarea sumei de 2.600.000 lei prevăzută în bugetul propriu al

Judeţului  Caraş-Severin la cap.67 ”Cultura, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie(finanţare), pe
anul 2013. 

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Se  suplimentează  cu  100  de  mii  la  acţiunile
culturale. Asta e esenţa acestui punct de pe ordinea de zi. Dacă la acest punct avem vreo problemă?
Dacă nu, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Mulţumesc foarte mult. 

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 
4.Proiect  de  hotărâre  de  modificare  şi  completare  a  Hotărârii  Consiliului  Judeţean

nr.2/09.01.2013 privind utilizarea excedentului bugetului local al judeţului Caraş-Severin, rezultat  la
încheierea  exerciţiului  bugetar  2012,  pentru  finanţarea  cheltuielilor  secţiunii  de  dezvoltare,  pe  anul
2013. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Este un punct, zic eu, destul de semnificativ. Prin
acest punct vom sprijini activitatea de reabilitare, dacă vreţi, a acestui sediu al Consiliului Judeţean, care
este o instituţie emblematică a judeţului. Nu ţi-e totuna atunci când vine cineva la Consiliul Judeţean,
dacă pe lângă această sală deosebită, o să pătrundă şi în interiorul unui Consiliu Judeţean, modernizat.
Pentru acest lucru, la această secţiune de dezvoltare, vă propunem suplimentarea cu 467,40 mii lei. Sunt
specificate în expunerea de motive şi lucrări care se au în vedere şi tot ce trebuie. Dacă avem vreo
problemă? Dacă nu, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc foarte mult. 

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu al Judeţului

Caraş-Severin şi a contului de execuţie  al  bugetului centralizat  al  instituţiilor publice şi activităţilor
finanţate integral sau parţial din venituri proprii, la data de 30.06 2013.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: S-a procedat la analiza conturilor de execuţie ale
bugetului  prevăzute  în  Legea  nr.273/2006  privind  finanţele  publice  locale,  cu  modificările  şi
completările ulterioare, întocmite la data de 30.06.2013, când s-a încheiat exerciţiul bugetar. La sfârşitul
acestei perioade raportate, la nivelul bugetului local se înregistrează plăţi restante în sumă de 4.235 lei,
diferenţa  între  suma  veniturilor  încasate  şi  excedentul  anului  anterior,  utilizat  pentru  finanţarea
exerciţiului financiar de raportare, pe de-o parte şi suma plăţilor efectuate  şi a plăţilor restante, pe de
altă parte. Deci, fiind pozitivă! Dacă la acest capitol aveţi întrebări? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc foarte mult.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 
6.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  contului  de  execuţie  al  bugetului   Judeţului   Caraş-

Severin din credite interne, la data de 30.06.2013. 
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie:  S-a procedat  la analiza contului  de execuţie  al

bugetului din credite interne al Judeţului Caraş-Severin, la 30.06 şi faţă de acestea vă supunem spre
aprobare şi  adoptare hotărârea privind aprobarea contului  de execuţie  al  bugetului  Judeţului  Caraş-
Severin din credite interne, la data de 30.06.2013. Sunt proceduri pe care dumneavoastră le cunoaşteţi,
în toate instituţiile statului. Deci, suntem obligaţi să parcurgem această procedură. Dacă aveţi probleme?
Dacă nu, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 
7.Proiect de hotărâre  privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin  Consiliul Judeţean

Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului  Fosta Administraţie militară şi cazarmă, fost
Sanatoriu medical balnear, apoi Pavilionul 7,  azi Hotel Ferdinand, situat în oraşul Băile Herculane, Piaţa
Hercules,nr.1.

Domnul  vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Avem două puncte, tot procedural vorbim despre
ele, cu privire la dreptul de preempţiune al Consiliului Judeţean, la două clădiri, practic din patrimoniu.
Ştiţi că se procedează atunci când se discută despre înstrăinare sau despre vânzare, trebuie consultat
Consiliul Judeţean pentru dreptul de preempţiune. Cunoaşteţi situaţia financiară, deci nu trebuie să fac
un expozeu  pe  tema  aceasta  şi  vă  supunem la  vot  exprimarea  acordului  pentru  a  se  putea  derula
procedura în continuare. Este vorba în primul rând, de  Fosta Administraţie militară şi cazarmă, fost
Sanatoriu medical balnear, apoi Pavilion 7, azi Hotel Ferdinand, din Băile Herculane. Aţi consultat
expunerea de motive, precum şi ceea ce trebuie să hotărâm, că nu ne exercităm dreptul de preempţiune.
Vis-a-vis de acest lucru, dacă cineva dintre dumneavoastră vrea să dezbată? Dacă nu, supun la vot art.1
al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 
8.Proiect de hotărâre  privind neexercitarea de către judeţul Caraş-Severin prin  Consiliul Judeţean

Caraş-Severin, a dreptului de preempţiune la vânzarea imobilului  „Magazine şi restaurant„ azi Biblioteca
municipală M. Halici, situat în municipiul  Caransebeş,  str.Mihai Viteazul,nr. 39.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  La  fel,  propunem neexercitarea  acestui  drept.
Dacă la acest capitol, cineva vrea să aducă lămuriri sau să îşi exprime părerea?

Domnul  vicepreşedinte  Iova Ilie:  Domnule  vicepreşedinte,  stimaţi  colegi,  eu  aş  vrea  să  fac
câteva consideraţiuni pe acest proiect. O să vă rog de la început, să fiţi de acord cu proiectul în forma în
care a fost prezentat de către Consiliul Judeţean, pentru că această clădire este una emblematică pentru
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municipiul Caransebeş, alături de încă, câteva clădiri, cum este Muzeul Regimentului de Graniţă, cum
este Palatul Korongy sau clădirea BCR-ului. Nu ştiu dacă sunteţi informaţi, dar Primăria Caransebeş
duce  o  politică  de  a  achiziţiona  aceste  clădiri  monument  istoric  din  fonduri  proprii.  A făcut-o  cu
clădirea BCR-ului, BCR dorind să facă această vânzare. Acum, am înţeles că Episcopia a decis să vândă
această bibliotecă. Este din punctul meu de vedere, exclus, ca această vânzare să se facă, către o terţă
persoană, în afara Primăriei Caransebeşului. Domnul primar deja a hotărât şi va prezenta în şedinţa de
Consiliu  Local  al  Municipiului  Caransebeş,  dorinţa  de a-şi  exercita  dreptul  de preempţiune  şi  de a
cumpăra această clădire, în aşa fel încât această clădire să rămână în continuare Biblioteca municipală a
municipiului  Caransebeş.  Eu  doar  atât  am vrut  să  vă  spun.  Clădirea  este  una  istorică,  e  finalizată
construirea ei la sfârşitul secolului al XIX-lea şi este pe lista de monumente istorice a patrimoniului
naţional. Vă mulţumesc.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Mulţumim şi  noi.  Mulţumesc  şi  eu,  domnule
coleg. Desigur, domnul vicepreşedinte vorbeşte în cunoştinţă de cauză. Cunoaşteţi că dânsul a fost în
interior acolo în legislatura trecută, deci a expus ceea ce se doreşte la Caransebeş. Dacă mai este cineva?
Domnul Cojocariu, vă rog.

Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Stimaţi colegi, îmi pare rău că Episcopia şi Protopopiatul
Caransebeş au hotărât vânzarea acestui imobil care le vine lor dintr-o donaţie. Au cerut în nenumărate
rânduri de la Primăria Caransebeş, ajutor pentru terminarea catedralei şi pentru câte şi mai câte şi li s-a
dat acest ajutor. Au cerut apoi o cantină ca s-o transforme ei în aşezământ social şi domnul primar a
spus atunci: „Da. Vi-l dăm, cu condiţia să ne daţi clădirea Bibliotecii, care ca şi valoare este mai mică,
tocmai  pentru  a  putea  interveni  asupra  acestei  clădiri  care  este  monument  istoric  şi  la  care
dumneavoastră nu vă învredniciţi să puneţi nici un ban, ca noi, fiind a noastră, să putem interveni pentru
că se degradează.”. Atunci, au zis că pe aceea să le-o dăm gratis şi pe asta să le-o cumpărăm. Eu mă
bucur că, Consiliul Judeţean nu îşi exercită dreptul de preempţiune, lăsând Caransebeşului posibilitatea
să cumpere această clădire monument istoric, care într-adevăr, la început a fost restaurant, dar era o
clădire emblematică pentru sufletul comercial al Caransebeşului, pentru că ţinea de centrul istoric şi ea
are şi o alură în acest sens. Arcadele permit efectuarea de acte comerciale din acestea stradale. Mai
târziu ea a fost transformată în bibliotecă şi astăzi este bibliotecă şi avem posibilitatea tocmai ca să o
modernizăm prin extindere, pentru că sunt nişte terenuri virane în spatele ei, care aparţin de primărie şi
putem să-i dăm o funcţionalitate multiplă. Îmi pare rău, sunt indignat de faptul că Episcopia nu înţelege
scopul cultural al acestei clădiri şi vrea să o transforme în birt. Cel care vrea să o cumpere, vrea să
lărgească grădina care o are. E păcat! Feţe bisericeşti, e păcat, pentru păcatul pe care vor să-l facă. Vă
mulţumesc. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mulţumesc şi eu, domnule Cojocariu. Cred că nu
e  absolut  obligatoriu  să  discutăm despre  feţele  bisericeşti,  în  şedinţa  de  consiliu.  Sunt  membru  în
Adunarea Eparhială şi în această calitate aş vrea să vă spun că Episcopia se confruntă cu nişte datorii
foarte mari, datorii care, cunoaştem noua procedură de acumulare practic a restanţelor la Finanţe şi sunt
absolut nevoiţi. Au mai încercat o metodă cu un teren, dar nu a mers să fie vândut şi o fac, pentru ştiinţa
dumneavoastră, dintr-o nevoie acută de fonduri. Atât am vrut să vă spun. Domnul Armaş.

Domnul  consilier  Armaş-Cioflec  Matei-Olimpiu-Vinicius:  Dacă  îmi  permiteţi,  domnule
vicepreşedinte, o întrebare aş avea. Dacă ştiţi, domnul Cojocariu sau domnul vicepreşedinte Iova, se va
menţine actuala destinaţie de Bibliotecă? Sau mai există şi alte interese de dezvoltare în alt sens?

Domnul vicepreşedinte  Iova Ilie:  Nu. Se va menţine destinaţia  de Bibliotecă a municipiului
Caransebeş. Primăria de asta doreşte să o achiziţioneze, special…

Domnul consilier Armaş-Cioflec Matei-Olimpiu-Vinicius: Ca să nu se întâmple ceea ce voiau
cei de la Episcopie.

Domnul vicepreşedinte Iova Ilie: Păi nu!
Domnul consilier Armaş-Cioflec Matei-Olimpiu-Vinicius: Bine. Cel puţin partea de la faţadă,

de la strada principală să rămână …
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Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie.  Mulţumesc,  domnul  Armaş.  Cred  că  nu  mai
contează de unde primeşte banii. Nu ştia că e interesată Primăria. Era interesată să scape de datorii.
Banii n-au culoare, că vin de la primărie sau de la…La Episcopie este acea nevoie acută de a-şi achita
datoriile faţă de stat. Vă mulţumesc. Dacă mai este cineva?

Domnul consilier  Roşeţi Gheorghe: Da. Domnul vicepreşedinte, pentru toate lucrările astea în
care noi ne exprimăm dreptul de preempţiune, că-l acceptăm, că nu-l acceptăm, eu aş vrea ca pe viitor
să avem ofertele de vânzare anexate. Aici este o ofertă, dar şi asta este „în doi peri”. Pentru că atunci
când îţi  exerciţi  dreptul  acesta,  trebuie  să  ştii  şi  câţi  bani  cheltuieşti  şi  vorbesc  acum de Consiliul
Judeţean. Multe s-au dat pe la Herculane, nu ne-au pus oferta acolo, noi am renunţat şi pe urmă s-au
vândut pe un preţ cu care puteam să le cumpărăm. Pentru viitor şi legea prevede, să avem oferta anexată
acolo. Mulţumesc.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Cred că poate fi luată în seamă ca propunere de
perspectivă în procedură, dar în acelaşi timp, vă pot spune că noi ne-am exercitat acest drept, lăsând la
Direcţia  de  Cultură,  să  aibă  toate  acele  documente  şi  posibilitatea  de  a  interveni,  că  tot  prin  noi
intervenea. 

Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Noi votăm şi eu cer să avem anexa cu oferta de vânzare. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Sigur că da. Acceptăm ca propunere. Vă rog să vă

notaţi şi o vom dezbate. Eu am vrut doar să motivez. Ştiu că Direcţia de Cultură cunoştea amănunte,
cine vrea să cumpere, cu cât şi informa la momentul respectiv, or, noi nu cred că am avut niciodată
fonduri să menţinem sau să restaurăm centrul Herculane. Mulţumesc.

Deci, cu privire la această hotărâre, supun la vot art.1. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Mulţumesc frumos.

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume: 
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului  funcţiilor de demnitate publică

şi a statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Vă informam în deschiderea acestei şedinţe, că a

fost o activitate deosebit de laborioasă dusă de juridicul nostru, Darian a fost la Bucureşti cu toată lumea
care se ocupa de acest lucru, continuată de domnul Imbrescu când a venit de la acel instructaj la care a
fost plecat.  Au fost câteva „zile de foc”, să spunem aşa, deoarece acea Ordonanţă a Guvernului nr.
77/2013,  a  impus  unele  modificări,  practic  toate  referindu-se  la  administraţia  publică  în  vederea
eficientizării actului administrativ. Cunoaşteţi acest lucru, a fost mult mediatizat şi dumneavoastră aţi
avut posibilitatea din expunerea de motive, precum şi din anexă, să vedeţi cum este structurat Consiliul
Judeţean. Acea metodă de scădere a posturilor vacante nu ne-a afectat prea mult, deoarece am lucrat cu
posturi vacante, mult, la nivelul Consiliului Judeţean. Atâta tot, că din 167 am scăzut la 154. Deci nu
sunt semnificative cifrele. S-a trecut într-un fel cu bine! Ceea ce ne bucură este faptul că acolo unde este
nevoie, nu numai la Consiliu, ci şi la subordonate, se poate face cu aprobarea Guvernului, bineînţeles,
angajare 1 la 1 şi acesta este un lucru mare. Deoarece acel 1 la 7 a dus la atâtea necazuri, la instituţii
subordonate mai importante, cum este Protecţia Copilului şi mai ales Spitalul Judeţean, unde 500 de
posturi… Domnul director, da? Deci, 500 de posturi au fost vacante. E ceva ce greu poţi să explici
cuiva. Dacă la acest prim punct cu privire la Consiliul Judeţean cineva are de spus ceva? Dacă nu,
supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc foarte mult. 

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume: 
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Direcţiei  de

Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Caraş-Severin. 
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Aceeaşi  problemă,  aceeaşi  procedură,  aceeaşi

Ordonanţă de Guvern nr.77/2013, cu privire la Direcţia de Administrare a Domeniului Public şi Privat
al Judeţului Caraş-Severin. Dacă aici aveţi vreo problemă? Dacă nu, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 
11.Proiect  de  hotărâre   privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Camerei

Agricole a judeţului Caraş-Severin.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Cu privire la Camera Agricolă a judeţului Caraş-

Severin, tot Ordonanţa nr.77. Dacă aveţi vreo problemă? Dacă nu, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume: 
12.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Muzeului

Banatului Montan Reşiţa.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Cu privire la Muzeul Banatului Montan Reşiţa, tot

Ordonanţa de urgenţă nr.77. Dacă la această instituţie aveţi o problemă? Dacă nu, supun la vot art.1 al
hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume: 
13.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii la Teatrul  de Vest

Reşiţa.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Referitor la Teatrul de Vest Reşiţa, tot cu privire

la  Agenţia  Naţională  a  Funcţionarilor  Publici.  Supun la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume: 
14.Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de funcţii  ale  Centrului

Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin.
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Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Dacă  instituţional  avem intervenţii?  Dacă  nu,
supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume: 
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii Populare

de Arte şi Meserii „Ion Românu”Reşiţa.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Acelaşi lucru, aceeaşi ordonanţă. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se

adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.
*

Se trece la discutarea punctului 16 al ordinii de zi şi anume: 
16.Proiect de hotărâre privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii  ale Bibliotecii

Judeţene „Paul Iorgovici” Reşiţa.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dacă sunt probleme, comentarii? Dacă nu, supun

la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
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Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 17 al ordinii de zi şi anume: 
17.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  la  Muzeul

Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dacă aici avem probleme? Cu specificarea că toţi

domnii directori ai acestor instituţii sunt cum am anunţat din start, prezenţi. Dacă aveţi vreo problemă,
sunt aici. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Mulţumesc frumos. 

*
Se trece la discutarea punctului 18 al ordinii de zi şi anume: 
18.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.90/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă
Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.  

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Acum,  intercalat  între  aceste  proiecte,  avem
„Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  nr.90/2011
privind aprobarea  organigramei  şi  statelor  de funcţii  ale  Direcţiei  Generale  de  Asistenţă  Socială  şi
Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare”. Este vorba de două funcţii
superioare aduse la gradul de debutant. Ştiţi că nu sunt primele acţiuni ale Consiliului Judeţean şi cred
că vin în întâmpinarea absolvenţilor şi a debutanţilor, deoarece cu acei ani vechime nu mai puteai să-i
angajezi sau nu se mai puteau angaja niciodată. Deci esenţa este că aducem două funcţii la grad de
debutant. Dacă cu privire la acest lucru aveţi probleme? Dacă nu, supun la vot art.I al hotărârii. Cine
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc frumos. 
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*
Se trece la discutarea punctului 19 al ordinii de zi şi anume: 
19.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin

nr.154/31.05.2011  pentru  înfiinţarea  şi  organizarea  Căminului  pentru  Persoane  Vârstnice  „Sfinţii
Constantin şi Elena” cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Din  nou,  începem  cu  aceeaşi  ordonanţă  de
aprobare a organigramei la „Sfinţii Constantin şi Elena”. Dacă, cu privire la această instituţie cineva
vrea să intervină? Dacă nu, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu
sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă
în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc frumos. 

*
Se trece la discutarea punctului introdus în procedură de urgenţă: 
1.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Spitalului

Judeţean de Urgenţă Reşiţa. 
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Avem  aprobarea  organigramei  şi  statului  de

funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Reşiţa. Dacă la acest punct cineva vrea să intervină? Vedem şi
faţa  mai  relaxată  a domnului  director,  că  poate  reuşim să scăpăm de acea  problemă foarte  grea,  a
angajărilor şi cum bine motivate,  vedem ce facem cu posturile potrivit organigramei. Dacă nu aveţi
probleme, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă
în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Mulţumesc frumos. 

*
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Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: V-am informat la început, că am pus în continuare
şi punctele în procedură de urgenţă pe care le-am introdus pe ordinea de zi.

*
Se trece la discutarea punctului introdus în procedură de urgenţă: 
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Centrului de

Urgenţă pentru Persoane Fără Adăpost.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Centrul de Urgenţă pentru Persoane Fără Adăpost

din Caransebeş, o instituţie care a rezolvat o problemă deosebit de acută şi serioasă la Caransebeş. Dacă
instituţional  cineva  are  o  problemă?  Dacă  nu,  supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului introdus în procedură de urgenţă: 
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Căminului pentru

Persoane Vârstnice Sacu.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Căminul  pentru  Persoane  Vârstnice  Sacu,  un

cămin etalon… Unde eşti domnul director? Eşti aici. Vă informez pe dumneavoastră ca şi consilieri
judeţeni, că am avut vizita doamnei director de la….

Doamna invitat Amzoi Elena: De la Ministerul Muncii.
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie:  De la Ministerul Muncii.  A făcut o vizită la o

parte din centrele din judeţul Caraş-Severin, spunând ca o concluzie la o întâlnire care a avut-o şi cu
domnul preşedinte Frunzăverde şi cu noi, că vom fi exemplu pe ţară. La propuneri, am spus noi, să ne ia
ca judeţ etalon cu privire la protecţia socială. Este deja de notorietate modul cum Consiliul Judeţean se
implică şi cum avem şi corespondenţii în acest minister, deoarece se vor derula mai multe proiecte în
perspectiva următoare. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului introdus în procedură de urgenţă: 
4. Proiect  de hotărâre  privind aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Căminului

pentru Persoane Vârstnice Reşiţa.
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Aceeaşi  problemă.  Este  un  cămin  care  s-a

confruntat cu mai multe probleme, printre care una e cu lipsa de personal şi cu imposibilitatea de a face
angajări, după Spitalul Judeţean şi Direcţia pentru Protecţia Copilului. În ordinea în care s-a lucrat cu
foarte multe posturi vacante, a fost acest cămin. Dacă aici cineva doreşte  să intervină? Dacă nu, supun
la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 20 al ordinii de zi şi anume: 
20.Proiect de hotărâre  privind atribuirea  şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru servicii de

transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul Caraş-Severin.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: E vorba de două trasee de transport şcolar, cum aţi

putut vedea din expunerea de motive,  pentru reînnoirea de licenţă la Slatina Timiş-Caransebeş şi la
Cărbunari-Oraviţa.  Da, domnul  director? Da.  Dacă la  acest  punct  avem vreo intervenţie?  Dacă nu,
supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 21 al ordinii de zi şi anume: 
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21.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin  nr.259/29.11.2011  privind  aprobarea  Studiului  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor  tehnico-
economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii  de apă uzată în judeţul Caraş-Severin”
finanţat prin Programul Operaţional Sectorial – Mediu- Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în
cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de Coeziune, completată ulterior.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Vă vorbeam la  început,  tot  la  acel  capitol  de
urgenţă, pe măsura derulării proiectului la „Modernizarea infrastructurii de apă uzată în judeţul Caraş-
Severin, finanţat pe POS – Mediu- Axa Prioritară 1” intervin tot felul de modificări şi acest prim proiect
de hotărâre este pentru oraşul Anina, alimentare cu apă şi reabilitarea reţelei de canalizare. Aţi văzut,
conform procedurilor de uzanţă în derularea proiectului, noi trebuie să aprobăm toate aceste modificări,
cu  specificarea  că  nu se  umblă  la  cifra  proiectului  şi  toate  aceste  lucrări  se  raportează.  Sunt  doar
modificări găsite pe perioada derulării proiectului la execuţia lucrărilor, prin ordonanţă de şantier, cu
diriginţi  de  şantier,  cu  proiectant,  conform procedurilor.  Deci  pentru  Anina,  supun  la  vot  art.I  al
hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc. În anexă există studiul şi poate fi văzut. 

*
Se trece la discutarea punctului 22 al ordinii de zi şi anume: 
22.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin  nr.259/29.11.2011  privind  aprobarea  Studiului  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor  tehnico-
economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii  de apă uzată în judeţul Caraş-Severin”
finanţat prin Programul Operaţional Sectorial – Mediu- Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în
cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de Coeziune, completată ulterior.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Aceeaşi  problemă  de  identificare,  rezolvare  a
neconformităţii, cu privire la oraşul Oraviţa. Dacă aici aveţi o problemă? Dacă nu, supun la vot art.I al
hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului 23 al ordinii de zi şi anume: 
23.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin  nr.259/29.11.2011  privind  aprobarea  Studiului  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor  tehnico-
economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii  de apă uzată în judeţul Caraş-Severin”
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finanţat prin Programul Operaţional Sectorial – Mediu- Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în
cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de Coeziune, completată ulterior.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Aceeaşi  problemă  cu  privire  la  identificarea,
rezolvarea neconformităţii cu proiectul iniţial şi este pentru oraşul Caransebeş şi pentru oraşul Băile
Herculane. Dacă, cât de cât aţi studiat expunerea de motive şi proiectul, cu memoriul justificativ, aţi
avut ocazia să vedeţi de ce am recurs la acest proiect de hotărâre. Dacă nu sunt discuţii, supun la vot
art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului introdus în procedură de urgenţă: 
5.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin  nr.259/29.11.2011  privind  aprobarea  Studiului  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor  tehnico-
economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii  de apă uzată în judeţul Caraş-Severin”
finanţat prin Programul Operaţional Sectorial – Mediu- Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în
cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de Coeziune, completată ulterior.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Aceeaşi problemă de rezolvare a neconformităţii
prin memoriul justificativ, prin tot ce prevăd documentele de procedură, pentru oraşul Bocşa. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc.

*
Se trece la discutarea punctului introdus în procedură de urgenţă: 
6.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin  nr.259/29.11.2011  privind  aprobarea  Studiului  de  fezabilitate  şi  a  indicatorilor  tehnico-
economici în cadrul proiectului „Modernizarea infrastructurii  de apă uzată în judeţul Caraş-Severin”
finanţat prin Programul Operaţional Sectorial – Mediu- Axa Prioritară 1, ce urmează a se depune în
cadrul Aplicaţiei pentru Fondul de Coeziune, completată ulterior.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Acelaşi proiect pentru oraşul Moldova Nouă, de
identificare, rezolvare a neconformităţii.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului introdus în procedură de urgenţă: 
7. Proiect de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea şi

implementarea proiectului „Patrimoniul cultural bănăţean – un Patrimoniu european”, cod MIS ETC
1401  în  parteneriat  cu  Universitatea  „Eftimie  Murgu”  din  Reşiţa  şi  Institutul  pentru  Protejarea
Monumentelor  Culturale  Pancevo  din  Republica  Serbia,  realizat  cu  contribuţia  financiară
nerambursabilă  din  partea  Uniunii  Europene  prin  Programul  IPA  de  Cooperare  Transfrontalieră
România- Serbia – Axa prioritară 3, Măsura 3.3. – al doilea apel pentru propuneri de proiecte. 

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Avem un proiect privind participarea Consiliului
Judeţean Caraş-Severin la finanţarea şi implementarea proiectului „Patrimoniul cultural bănăţean – un
Patrimoniu  european”.  Pentru a  ne face  cunoscuţi  în  Europa,  aşa făloşi  cum suntem noi  bănăţenii,
trebuie să dăm 429 de euro la cofinanţare. Da? Dacă la acest capitol este vreo problemă? Dacă nu,
supun  la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Nu  sunt.  Se  aprobă  în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc frumos.

*
Se trece la discutarea punctului 24 al ordinii de zi şi anume: 
24.Proiect  de  hotărâre  pentru  modificarea  şi  completarea  Anexei  la  Hotărârea  Consiliului

Judeţean Caraş-Severin nr.246/2012 privind stabilirea preţurilor medii la produsele agricole din judeţul
Caraş-Severin, pe anul 2013.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Ştiţi că e o procedură uzuală. În data de 13 mai
2013 a intrat în vigoare acea Ordonanţă de urgenţă nr.34/2013 cu privire la organizarea, administrarea şi
exploatarea  pajiştilor  permanente  şi  pentru  modificarea  şi  completarea  Legii  fondului  funciar
nr.18/1991,  potrivit  căreia  se  dă  posibilitatea  de  a  încheia  contracte  de  concesiune/închiriere,  în
condiţiile legii.  Avem ceva deosebit sau nu? Este dată şi procedura, anexa, cum se poate face acest
lucru. Dacă la această hotărâre aveţi o problemă?  Dacă nu, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este
„pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc frumos. 

*
Se trece la discutarea punctului 25 al ordinii de zi şi anume: 
25.Proiect de hotărâre privind stabilirea planului de şcolarizare la Şcoala Populară de Arte şi

Meserii „Ion Românu” Reşiţa, pentru anul şcolar 2013-2014.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Ştiţi că este o procedură, se aprobă anual. Luând

în considerare şi adresa nr. 266/09.07.2013, Şcoala Populară de Arte şi Meserii Ion Românu solicită
aprobarea planului de şcolarizare al acestei instituţii pe anul şcolar imediat următor. Dacă avem vreo
problemă,  este  doamna  director  aici.  Dacă  nu,  supun la  vot  art.1  al  hotărârii.  Cine  este  „pentru”?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Mulţumesc foarte mult.

*
Se trece la discutarea punctului 26 al ordinii de zi şi anume: 
26.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean  nr.126/2004 privind

organizarea  şi  funcţionarea  Comisiei  pentru  Protecţia  Copilului   Caraş-Severin,  cu  modificările
ulterioare.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Deci, membrii Comisiei pentru Protecţia Copilului
Caraş-Severin îşi desfăşoară această activitate decizională din punct de vedere a încadrării într-un grad
de handicap a copiilor cu dizabilităţi. Aceştia, inclusiv preşedintele, vicepreşedintele organismului, au
dreptul  la  o  indemnizaţie  de  şedinţă  de  acum  în  cuantum  de  1%  din  indemnizaţia  preşedintelui
Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin,  potrivit  dispoziţiilor  art.85  alin.  1-2,  coroborate  cu  prevederile
alin.7  ale   aceluiaşi  articol  din  Legea  nr.448/2006  privind  protecţia  şi  promovarea  drepturilor
persoanelor cu handicap, republicată în anul 2008. S-a venit cu această precizare, că indemnizaţia nu
trebuie să depăşească 1% din indemnizaţia preşedintelui. Dacă la acest punct aveţi vreun comentariu?
Dacă nu, supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate. Componenţa comisiei aţi văzut-o în hotărâre, la articolul I.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate. Mulţumesc foarte mult. 

*
Se trece la discutarea punctului 27 al ordinii de zi şi anume: 
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27.Proiect  de  hotărâre  privind  desemnarea  unui  reprezentant  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin în Comisia de acreditare a furnizorilor de servicii sociale din judeţul Caraş-Severin. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Aceste ultime două puncte vor fi cu vot secret şi
v-aş ruga să fie puţină operativitate. O să-l rog pe domnul Iova, să mă ajute. La acest prim punct, nu
cred  că  de  la  noi,  din  Consiliul  Judeţean,  se  potrivea  altcineva  mai  bine  decât  domnul  doctor
Dumitrescu.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Să nu fie incompatibil. Ştiţi chestia aceea cu ANI!
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Nu cred. Este un reprezentant al Consiliului, nu

are funcţie de decizie. Eu, cel puţin, cunoscându-l pe domnul doctor şi modul cum se implică în ceea
ce-i revine, împreună cu toţi colegii mei am informat şi pe domnul preşedinte şi am mers cu propunerea
dumneavoastră. 

Domnul  consilier  Spânu  Ion:  Domnul  preşedinte,  suntem  de  acord  cu  propunerea
dumneavoastră, mai ales că dumnealui a fost şi în anul precedent. Văd că regulamentul lasă ca să se
reînnoiască mandatul. Ca atare, eu v-aş propune să evităm votul secret dacă se poate. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Procedural! Domnul secretar.
Domnul consilier Spânu Ion: Procedural, eu cred că am putea să facem chestiunea aceasta.
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Domnul secretar, dumneata eşti cu legea. Merge

repede, că mai avem unul şi eu nu am înţeles încă, punctul următor, cu delegatul Episcopiei la Persoane
fără Adăpost Caransebeş. Păi dacă îi ceri delegatul Episcopiei, la ce Dumnezeu a trebuit să-l aprobăm
noi,  nominal?  Că  nici  nu-l  cunoaştem!  Asta  e  procedura.  Le  facem amândouă,  ca  să  nu  avem o
problemă. Deci, domnul Dumitrescu rămâne şi vă rog buletinele, repede. 

*
Se trece la discutarea punctului 28 al ordinii de zi şi anume: 
28.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean nr.190/ 26.11.2008

privind  înfiinţarea şi organizarea Centrului de Urgenţă pentru Persoane fără Adăpost Caransebeş, cu
modificările şi completările ulterioare. 

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Ultimul  punct  la  probleme  principale,  să  le
spunem  aşa,  este  „Proiect  de  hotărâre  pentru   modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean
nr.190/26.11.2008 privind înfiinţarea şi organizarea Centrului de Urgenţă pentru Persoane fără Adăpost
Caransebeş, cu modificările şi completările ulterioare”. Este vorba de  domnul Gabriel Gozman Pop,
delegat al Episcopiei. Să fim şi noi de acord să-l aprobăm pe buletinul de vot. Asta e procedura. Dacă
legat de aceste lucruri nu aveţi nimic, o să trecem la votul secret important. Adică într-o viteză, că nu
sunt probleme, deci este un singur candidat. Vă rog să vă exprimaţi votul. Aduceţi buletinele!

Domnul vicepreşedinte  Iova Ilie: Domnule vicepreşedinte, dacă îmi permiteţi aş dori şi eu să
rog colegii să fie de acord cu concediul meu, câteva zile, începând cu data de 1 august. Nu că mi-aş fi
dorit,  dar domnul Cojocariu vrea să meargă în concediu şi nu ştie drumul.  Eu cunoscându-l,  m-am
sacrificat!

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Este  foarte  bine  că  ne-aţi  invitat,  vă  dorim
călătorie plăcută, dar la vicepreşedinţi, aprobă preşedintele. 

Domnul vicepreşedinte Iova Ilie: Mulţumesc. 
Domnul consilier  Spânu Ion: Domnul preşedinte, dacă am trecut la partea de „Diverse”, până

intrăm în…, eu aş vrea să pun două întrebări. Întâmplarea face că săptămâna trecută am fost pe Muntele
Semenic şi fiind acolo, am zis să vizitez şi investiţia  făcută de Consiliul  Judeţean,  pe acest  munte,
Cabana Salvamont, deci, destinaţia pe care o ştim. Am constatat că totul e închis, buruienele sunt până
la brâu, nimeni nu era acolo. Întrebările mele sunt următoarele. S-a făcut recepţia finală şi dacă s-a
făcut, de ce nu s-a predat beneficiarului? Dacă nu s-a făcut, de ce nu s-a făcut?

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Ştiu că s-au finalizat lucrările. Ştiu că o folosim
mai mult  în perioada de iarnă.  Da? Şi dacă domnul director  adjunct de la Patrimoniu,  poate să ne
informeze, deoarece directorul este în concediu, dacă recepţia finală e făcută. 
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Domnul invitat Andriţoi Marius: Nu s-a făcut.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Nu s-a făcut recepţia finală.
Domnul invitat Andriţoi Marius: Nu s-a făcut şi nu există nici mobilier. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: E fără mobilier şi cred că nu e terminată.
Domnul consilier  Spânu Ion: Eu cred că nu este impediment, pentru că recepţia o facem la

construcţie. Dotarea cu…
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Facem la tot sediul! 
Domnul consilier Spânu Ion: Acelaşi constructor face şi …
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Vă promit,domnule Spânu, că luna viitoare,  în

prima şedinţă veţi fi informat cu cifre, cu execuţie, cu situaţii de lucrări, cu tot. 
Domnul consilier Spânu Ion: Chiar mă interesează să ştiu!
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Nu o avem la această oră, directorul e plecat în

concediu. E domnul director adjunct, mai mult cu drumurile şi dacă întrebaţi ceva „e mai acasă” şi vom
vedea despre ce-i vorba. Cred că mai trebuie primiţi… Domnişoara Gina? Cred că nişte bani trebuie să
mai primească! Sau finanţarea s-a încheiat?

Domnişoara invitat Gina Pavel: Conform contractul încheiat cu constructorul, este specificat în
contract, constructorul este cel care propune recepţia finală. Aşa este încheiat în contract, aşa este baza
legală.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Nu. Termen de execuţie n-a avut?
Domnişoara invitat  Gina Pavel:  Aşa este specificat  în contract.  Eu vă spun baza legală  din

contract.
Domnul consilier  Spânu Ion:  Doamna director,  eu vă contrazic.  Niciunde nu poţi  să faci  o

lucrare fără un termen de punere în funcţiune!
Domnişoara invitat Gina Pavel: Conform contractului…
Domnul consilier  Spânu Ion: Vă rog frumos, să mă ascultaţi.  Nu puteţi să veniţi aici,  să-mi

spuneţi, că lăsaţi la latitudinea constructorului „când vrea muşchii lui” să facă această recepţie! Această
lucrare a fost cu o destinaţie făcută şi nu sunt de acord cu dumneavoastră, domnule vicepreşedinte. Şi
vara avem nevoie de salvamontişti! Sunt turişti acolo, pică în prăpăstii, îi muşcă un câine, un lup, eu ştiu
ce o mai fi, urşi pe acolo. Trebuie să asigurăm în permanenţă, dacă tot am investit bani în acea clădire.
Şi arată bine, să ştiţi!

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie:  Noi avem un Salvamont bine pus la punct, cu
reşedinţele de vară care sunt.

Domnul consilier Spânu Ion: Îl ştiu, domnule vicepreşedinte.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Da. De aia vă spuneam că iarna trebuie mai mult

să stea acolo, în acea cabană şi în sensul ăsta a fost construită. Eu am făcut o propunere. Sunteţi de
acord cu ea?

Domnul consilier Spânu Ion: Da, da.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Luna viitoare veţi avea chiar un material, vă rog

să vă notaţi,  veţi  avea în mape, dacă vreţi,  o expertiză a lucrării  de pe Muntele Mic.  Noi chiar ne
bucuram foarte mult de aceea investiţie şi era necesară, cum spuneţi. Vedem despre ce e vorba!

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Îmi permiteţi şi mie?
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Vă rog. Aţi terminat buletinele? 
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Bine. Ziceţi acum! N-am trecut la „Diverse”. Mai

avem informări, mai sunt…
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Atunci, nu!
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Păi asta ziceam. A trecut domnul Spânu.
Domnul  consilier  Spânu  Ion:  A  trecut  şi  domnul  vicepreşedinte,  când  a  cerut  aprobarea

concediului. 
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Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dânsul a făcut doar o aluzie la concediu, că nu e
nevoie de aprobarea Consiliului. 

Domnul vicepreşedinte Iova Ilie: Legea spune că trebuie să informez.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Nu.
Domnul vicepreşedinte Iova Ilie: Ba da!
Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Dar  eu  n-am  spus  niciodată  şi  am  rămas!

Aprobarea concediului se face de către preşedinte, la vicepreşedinţi. Aşa, mi-ai spus prieteneşte. E în
regulă! Hai te rog să mă ajuţi acum. Haideţi să votăm repede. Amariei.

Se trece la vot în ordinea strigării.
*

Se trece la punctul 27 al ordinii de zi şi anume: 
27.Proiect  de  hotărâre  privind  desemnarea  unui  reprezentant  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-

Severin în Comisia de acreditare a furnizorilor de servicii sociale din judeţul Caraş-Severin. 
Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: Deci la Comisia de acreditare a furnizorilor de

servicii sociale, făcusem propunerea cu domnul doctor Romeo Traian Dumitrescu.  Supunerea la vot
este elocventă, 29 de voturi „pentru”, din 29 posibile. Vă felicităm, domnul doctor! Puteţi să fiţi sensibil
la faptul că, toţi colegii dumneavoastră au vrut acest lucru şi vă apreciază activitatea. 

Deci articolul 1, „Se desemnează domnul Romeo Traian Dumitrescu, reprezentant al Consiliului
Judeţean Caraş-Severin, în calitate de membru al comisiei.”. Cine este „pentru”, conform procedurilor?
Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

* 
Se trece la punctul 28 al ordinii de zi şi anume: 
28.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii  Consiliului  Judeţean nr.190/ 26.11.2008

privind  înfiinţarea şi organizarea Centrului de Urgenţă pentru Persoane fără Adăpost Caransebeş, cu
modificările şi completările ulterioare. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: La organizarea Centrului de Urgenţă, cu delegatul
Episcopiei, domnul Gabriel Gozman Pop a obţinut 27 de voturi „pentru” , 1 vot „împotrivă” şi 1 vot
„anulat”. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate. Acum cei doi sau unul care a fost împotrivă, de ce nu se abţine?

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate. 

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu.  Cine este „pentru”? Abţineri?  Împotriviri?  Nu sunt.  Se
adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  29 al ordinii de zi şi anume: 
29.Informare cu privire la  modul de soluţionare a petiţiilor în semestrul I, 2013. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Aţi citit? Da.

*
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Se trece la discutarea punctului  30 al ordinii de zi şi anume: 
30.Informare asupra activităţii  Centrului Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii

Tradiţionale Caraş-Severin pentru perioada 1 ianuarie 2013-30 iunie 2013.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Dacă aveţi ceva? Nu.

*
Se trece la discutarea punctului  31 al ordinii de zi şi anume: 
31.Raport privind activitatea desfăşurată de Şcoala Populară de Arte şi Meserii „Ion Românu”

Reşiţa în anul şcolar 2012-2013.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: E activitatea pe anul trecut.

*
Se trece la discutarea punctului  32 al ordinii de zi şi anume: 
32.Raport anual de activitate pe anul 2012, a Asociaţiei Cluster Regional Tehnologia Informaţiei

şi a Comunicaţiilor – Regiunea Vest România.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Cluster!

*
Se trece la discutarea punctului  33 al ordinii de zi şi anume: 
33.Raport semestrial privind monitorizarea de către Comisia pentru Protecţia Copilului Caraş-

Severin a fenomenului părăsirii copiilor la nivel judeţean (Semestrul I- 2013).
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: N-aveţi nici o problemă? Sunt toate cum trebuie!
Pentru data viitoare, dacă tot eu conduc, sigur, domnul coleg se va înarma iar cu o întrebare care

să mă ducă la extremis. 
*

Se trece la discutarea punctului  34 al ordinii de zi şi anume: 
34.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de

O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din cadrul Direcţiei de
Administrare a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin.

Domnul vicepreşedinte  Ghiorghioni Ionesie: „Informare privind constatarea contravenţiilor şi
aplicarea sancţiunilor prevăzute de O.G.nr.43/1997, activităţi desfăşurate de persoane împuternicite în
acest  sens  din  cadrul  Direcţiei  de  Administrare  a  Domeniului  Public  şi  Privat  a  Judeţului  Caraş-
Severin.” 

*
Se trece la discutarea punctului  35 al ordinii de zi şi anume: 
35.Informare  suplimentară  a  SC  ”APOLLINI  COMPANY”  SRL  despre  activitatea  de

îmbuteliere apă minerală Perenna Premier în asociaţie cu Consiliul Judeţean Caraş- Severin pentru anul
2012.

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Uitaţi,  aici  aţi  cerut  despre  activitatea  de
îmbuteliere apă minerală Perenna Premier în asociaţie cu Consiliul Judeţean Caraş- Severin! Vă rog.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Mulţumesc frumos. În primul rând, vreau să mulţumesc
celor care s-au ocupat de întocmirea acestui material. Este într-adevăr un material mult mai relevant
decât cel pe care l-am primit data trecută, făcut cu un grad de apreciere la nivelul celui care urma să fie
beneficiar, respectiv la nivelul Consiliului Judeţean. Ce mă şochează totuşi, este că din raportul trecut,
când erau declarate 12 locuri de muncă, acum sunt 23. Au crescut! Deci un lucru foarte bun, ceea ce
este foarte bine. Iar un lucru deosebit, este că această investiţie făcută, a prilejuit o grămadă de vizite,
din Spania, Emiratele Arabe Unite, un rege de acolo. Din Austria, Germania, au fost pe acolo şi au
vizitat  numai  Dognecea.  Mă gândesc că putea să dea şi  pe la  noi,  ca  să ne vadă.  Totuşi,  există  o
întrebare pe care v-o adresez şi mi-o adresez. Citez din raport: „Am continuat consolidarea brand-ului
la nivel naţional şi internaţional prin investiţii masive în publicitate atât scrisă cât şi audio vizuală, în
mod special la posturile de Radio Kiss FM, Radio Zu, precum şi sponsorizările echipelor de fotbal
Steaua,  Rapid  Bucureşti,  CFR  Cluj,  Politehnica  Timişoara  şi  Petrolul  Ploieşti.”.  Pe  mine  mă
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contrariază puţin că nu s-a vorbit şi despre o eventuală sponsorizare a handbalului reşiţean. Şi în Caraş-
Severin sunt mişcări  sportive şi nu numai! Şi în Caraş-Severin sunt televiziuni şi presă, care pot fi
sponsorizate! Având în vedere că această sursă minerală este pe teritoriul judeţului Caraş-Severin, cred
că din raţiuni omeneşti, că din acest pământ se scoate această apă, trebuie să atragem atenţia domnului
investitor, căruia noi i-am dat licenţa, să facă aceste acţiuni, bineînţeles şi acolo unde le face, la Rapid,
Steaua,  CFR Cluj,  n-am nimic împotrivă,  dar să orienteze aceste  acţiuni  şi către unităţi  din judeţul
Caraş-Severin. Din păcate, nu văd niciuna aici. Vă mulţumesc frumos. 

Domnul  vicepreşedinte  Ghiorghioni  Ionesie:  Mulţumim  şi  noi.  Desigur,  este  o  societate
comercială şi poate profitul să-l împartă cum vrea. Ca o specificare, la toate cluburile sportive dă apa
minerală de băut şi nouă ne-a dat, dar gratis, fără să mai spună, că nu exista în document!

*
Se trece la discutarea punctelor 36, 37, 38 ale ordinii de zi şi anume: 
36.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin  la

conferinţa ce a avut loc la Novi Sad, Serbia, în perioada 1 – 2 iulie 2013.
37.Informare privind deplasarea la Caen, Franţa în perioada 15-29.06.2013.
38.Intrebări. Interpelări.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Domnul Cojocariu are o invitaţie.
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Cu biserica?
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu. Am onoarea să vă invit stimaţi colegi, joi la ora 18,00, în

sala  de spectacole  a Casei  de Cultură,  unde are loc Adunarea Generală  de constituire  a Asociaţiei
Române pentru Propagandă şi Istorie a Aeronauticii. Vin personalităţi importante ale aviaţiei, militare,
civile şi pentru că este Filiala Caraş-Severin, poate să participe în calitate de membru fondator, oricare
dintre dumneavoastră, în măsura în care sprijiniţi ideile aviaţiei pe aceste meleaguri. Sunteţi foarte bine
veniţi şi vă aşteptăm începând cu orele 18,00. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mă bucur foarte mult că fac acest anunţ, „pentru
tinereţea noastră”, dacă vreţi, avem un tânăr aici, care în data de 31 august 2013, îşi uneşte sufletul şi
inima  pentru  totdeauna.  Este  vorba  de  domnul  Surdu.  Daţi-mi  voie  în  numele  dumneavoastră,  a
conducerii Consiliului Judeţean, să-i dorim „Casă de piatră!”.  Dumnezeu să-ţi dea copii frumoşi, mulţi
şi multă sănătate!

Domnul consilier Surdu Daniel George: Vă mulţumesc mult de tot şi aş dori din suflet să veniţi
şi la petrecerea care are loc pe 31 august, toţi colegii să ne simţim bine. 

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: La „Duşan”?
Domnul consilier Surdu Daniel George: Da, sus la „Duşan”. Vă aştept cu drag.
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Bine. Îţi mulţumim şi noi. 
Domnilor eu vă mulţumesc foarte mult, m-am străduit să fac faţă situaţiei. Mulţumesc că m-aţi

sprijinit!
Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          VICEPREŞEDINTE,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Ionesie Ghiorghioni                                                                           Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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